

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT
MESYUARAT PERTAMA, PENGGAL PERTAMA,
PARLIMEN KETIGA BELAS**

PERTANYAAN : BERTULIS

DARIPADA : TUAN MASIR KUJAT [SRI AMAN – BN]

TARIKH : 3 APRIL 2014 (KHAMIS)

SOALAN (NO. 70)

Minta **MENTERI BELIA DAN SUKAN** menyatakan sama ada Kementerian mempunyai program menggalakkan penggunaan gelanggang futsal di kalangan muda mudi dan juga murid-murid sekolah di kawasan pedalaman Sri Aman. Adakah Kementerian telah bersedia untuk mengagihkan dana bagi menyelenggarakan gelanggang futsal yang sedia ada di Parlimen Sri Aman.

SULIT

JAWAPAN

Yang di-Pertua,

1. Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, Kementerian sentiasa menggalakkan masyarakat terutamanya anak muda untuk sentiasa bergiat aktif dalam sukan sebagai contoh permainan futsal yang semakin mendapat tempat di kalangan anak muda pada masa kini. Melalui Kajian Separuh Penggal Pelan Strategik KBS 2010-2015, Kementerian telah mengadakan program khusus untuk peminat-peminat futsal iaitu Kejohanan Futsal 1 Malaysia yang dilaksanakan di 222 buah kawasan Parlimen seluruh negara. Program ini telah berjaya menarik minat penggiat sukan futsal seramai 80,000 orang termasuk dari Parlimen Sri Aman. Selain itu, Program Liga Sukan Untuk Semua (LSUS) berjaya mencapai penyertaan seramai 64,054 orang. Program ini mempertandingkan 3 acara sukan iaitu futsal, bola jaring dan sepak takraw. Pada tahun ini, Kejohanan Futsal 1 Malaysia diteruskan di peringkat daerah.
2. Untuk makluman Ahli Yang Berhormat juga, Gelanggang Futsal yang telah dibina oleh Kementerian Belia dan Sukan telah diserahkan kepada persatuan-persatuan tempatan untuk diurus dan diselenggara menggunakan hasil kutipan penggunaan gelanggang terbabit.
3. Pihak Kementerian sememangnya ingin membantu dari segi penyelenggaraan bagi gelanggang yang memerlukan di mana peruntukan untuk penyelenggaraan gelanggang futsal seluruh

SULIT

Malaysia telah dipohon melalui Unit Perancang Ekonomi (EPU) namun sehingga kini masih tidak diluluskan.

Sekian, terima kasih.